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Handleiding voor Docenten
Lesson 2 – Nouns

Vóór de les kan de docent de “Teacher hand-out – Nouns” bekijken om het verschil te zien tussen het maken van meervoudsvormen in het Arabisch en Turks. Dit verschil staat ook op de hand-out “Lesson 2 – Answers” die de docent in de les zal gebruiken.
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	De docent leest de vraag voor. Dit wordt kort besproken met de groep.
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	De docent herhaalt wat in de vorige les is gedaan.
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	De docent geeft aan dat er in deze les verder wordt ingegaan op het zelfstandig naamwoord. Het gaat om enkelvoud vs. meervoud.

De docent focust op het verschil in enkelvoud en meervoud door de vormpjes te laten zien. Nu wordt ook uitgelegd wat het nut is van de vormpjes: daarmee kun je beter zien waaruit een stukje zin is opgebouwd.

De leerlingen hoeven nog niet op de andere vormpjes te letten op de kaart.
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Hand-outs: 
“Lesson 2 – Dutch”
“Lesson 2 – Arabic”
“Lesson 2 – Turkish”
“Lesson 2 – Answers”  voor de docent.
[image: ] vb. Dutch hand-out


	De leerlingen denken na over de vraag “Is er nog een manier om meervoud te maken?” 

De docent noemt dat Turkse en Arabische leerlingen een hand-out krijgen in het Turks/Arabisch en de rest in het Nederlands.

De docent bespreekt wat de leerlingen moeten doen en de leerlingen gaan aan de slag.

Klassikale bespreking: wat hebben jullie ingevuld bij Nederlands? En bij Arabisch? En bij Turks?

Het gewenste antwoord is dat er ook een meervoudsvorm in het Nederlands bestaat met een -s, in het Turks met -ler/-lar, in het Arabisch met -(a)t. 
Het doel van deze activiteit is het besef dat je in verschillende talen iets moet toevoegen aan een zelfstandig naamwoord om “meer dan ‘één” uit te drukken (overeenkomst). Wat je precies toevoegt, verschilt per taal, maar het onderliggende principe is hetzelfde.  
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	De docent focust op 1 voorbeeld uit het Nederlands dat de leerlingen hebben gemaakt. Dit keer met de vormpjes. Het verschil tussen de vormpjes moet weer expliciet worden genoemd.
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	De regel van meervoud in het Nederlands wordt nogmaals expliciet benoemd. Belangrijk hierbij is het besef dat de vorm kan verschillen in de twee talen (en/s), maar de functie is in beide gevallen hetzelfde. Vandaar dat we hetzelfde vormpje en dezelfde kleur gebruiken in NL en ENG.

	[image: ]

	Regel voor meervoud in het Engels wordt benoemd en vergeleken met het Nederlands. 
Hier mag weer verwezen worden naar het feit dat dit principe ook geldt voor veel andere talen: Als je meervoud wilt maken, zet je dus iets achter het woord!
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	Voordat er wordt geoefend, introduceert de docent de vormpjes die de leerlingen op de vorige dia’s hebben gezien.
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	Samenvatting van de vormpjes wordt getoond.
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	Dit is een goed moment om de overzichtskaart (cheat sheet) te introduceren aan de klas. Even bespreken welke vormpjes ze gaan leren, hoe de kaart is gestructureerd e.d. Het is goed om deze kaart in het groot op te hangen in het lokaal.
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	De leerlingen mogen zelf de zin bouwen in de les met de koffertjes met vormpjes. Dit doen ze door de vormpjes op de tape te plakken. Het is de bedoeling dat ze de Nederlandse zin nog niet opruimen voordat ze de Engelse ook hebben gemaakt. De twee stroken (NL en ENG) moeten onder elkaar worden geplaatst zodat de leerlingen kunnen reflecteren op de verschillen en de overeenkomsten tussen de twee zinnen (zinstructuren). 
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	De docent laat de vergelijking tussen de zinnen zien.
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	Leerlingen mogen oefenen in de app op de laptop.
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	De vraag van het begin van de les wordt nogmaals besproken om de les af te sluiten.

Goed om nogmaals te benoemen dat er dus telkens iets achter het zelfstandig naamwoord komt bij het maken van een meervoud.

Er wordt vooruitgeblikt op de volgende les.
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ZELFSTANDIG NAAMWOORD

* Is er nog eenmanier om meervoud te maken in het Nederlands
* Kun je ook een meervoudsvorm maken in een andere taal die je kent?

* Ga verder met de opdracht op je handut om deze vraag te beantwoorden
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NABESPREKING - NEDERLANDS

Hoe geef je aan dat er ergens meerdere van zijn?
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Het verschil tussen-s en -en is de kleurvan het ovaaltje: s is lichtroze, n is donkerroze
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* Als je meervoud wilt maken,zet je dus iets achter hetwoord!
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DE REGEL

* Als je meervoud wilt maken,zet je dus iets achter hetwoord!

* Dit doe je ook in het Engels. In het Engelomt er alleen —(e)s achter hetwoord in het

meervoud.
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* Om dit te oefenen gaan wij puzzelen met vormpjes en kleurtjes. Sommige heb je al gezien,
maar we gaan ze één voor één bespreken

* Lidwoord = De/Het/Een
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¢ Zelfstandignaamwoord = Mensen/Dieren/Dingen -
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* Meervoud zelfstandignaamwoord = +en '

* Meervoud zelfstandignaamwoord = + (e)s .
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Maak je geen zorgen dat je alle vormpjes niet kunt onthouden.Daar hebben we een cheat sheet voor.

Overzichtskaart Symbolen en Kleuren

Inhoudswoorden Werkwoorden Werkwoorduitgangen

Nederlands Engels

Persoonkijk voornasmwoord Stam

WL, 5, iz, wil, jullie, 2ij NL: bijy. loop, dans, rid
2/1t, we, you, they 2 S :
ENG: bijv. walk, dance, drive vl s

ENG: J, you, he/s
Meervoud
‘ann het + werkwoord”
NL: bijv. san het werken, aan het dansen A
en
Onregeimatige werkwoorden in vt. -Ing
ijv. liep, shep, ing

Zelfstandig nasmwoord en (NL)
drove, slept, went

. 2
Werkwoorden zijn & hebben ‘ -defn) A ed
)
Bijvoeglijk naamwoord Nederlands Engels
roene, lange, mooi
" green, long, beautiful tt. ben tt. am

{mens, dier, ding)

Bezittelijk voornasmwoord

vt was vt. was

Functiewoorden

Bijwoord

3, snel, gemakkelijk tts tdwaord

tt.is NL: de, het, een

iways, quickly, easily Vvt was

vt was ENG: the, 0, o1

Bepaling van tijd
bijy. vandaag, vorig jaar, in d

today, last yeor, in the

Bepaling van plaats
NL: bijv. in de trein, onder de tafel

. heeft tt. has

vt had

ENG: bigv. I the train, under the toble

t. had

¢ 009

o Voorzetsel

#n e e S

: tt.are NL: bijv. op, in, onder
vt. waren VL. were ENG: bijv. on, in, under
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Kun jij bedenken hoe je deze zin moet bouwen met de vormpjes!?
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* The girls dance
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INDIVIDUEEL OEFENEN

Gebruik je tablet of laptop om zelf tepuzzelen in de app:

Ga naar www.uu.nl/codetaal

Klik op “Lessen voor voortgezet onderwijs” en dan opNouns”
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QUESTION OF THE DAY

Hoe geef je aan dat er ergens meerdere van zij

Nu weet je hoe je in verschillende talen de meervoudsvorm kunt maken

Volgende keer: werkwoorden
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Hoe geef je aan dat er ergens meerdere van zijn?
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VORIGE KEER: ZELFSTANDIG
NAARMWOORD

* Mensen/dieren/dingen -

* Dusalle soorten eten die wij hadden genoemd waren zelfstandignaamwoorden
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ZELFSTANDIG NAAMWOORD

Hoe geef je aan dat er ergens meerdere van zijn?
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Kun je ook een meervoudsvorm maken in een andere taal die je kent? Bijvoorbeeldin het Turks,
Arabisch, Afrikaans, Duitetc...?





